
 

 

 

 

休閒活動郵票（第 2輯） 
 

為提倡國民健康樂活的生活態度，並鼓勵親子同樂，參與有益身心之活

動，繼 112年 7月 12日發行休閒活動郵票(第 1輯)後，本公司特以輕

鬆愉快的室內活動為主題，規劃郵票 1 套 6 枚，面值均為 8 元，採聯

刷方式印製，預定於 113年 7月 3日發行，圖案簡介如下： 

 

主題分別為「親子集郵」、「益智桌遊」、「室內攀岩」、「音樂欣賞」、「樂

齡歡唱」及「活力瑜伽」，圖案以繽紛多彩的色系呈現，傳達休閒活動

帶給人們愉悅美好的心情。 

 

本套郵票圖案由曾凱智先生設計，卡登實業股份有限公司以彩色平版

印製。配合郵票發行，特印製首日封、貼票卡、護票卡及活頁集郵卡各

1批，於 113年 7月 1日開始發售；另製作預銷首日戳套票封於 7月 3

日郵票發行當天出售，歡迎選購。其他詳情請參閱本公司印行之集郵報

導或今日郵政月刊。 
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Recreational Activities Postage Stamps (II) 
 

To promote healthy and happy lifestyles and to encourage parent-child 

bonding, Chunghwa Post is issuing a second set of Recreational Activities 

Postage Stamps, as a follow-up to the original release on July 12, 2023. The 

new release will feature a se-tenant block of six stamps centered around 

relaxing and enjoyable indoor activities. Each stamp will have a face value 

of NT$8. The planned release date is July 3, 2024. Brief descriptions of the 

designs follow:  

 

The individual stamps have the following themes: “Parent-Child Stamp 

Collecting,” “Educational Board Games,” “Indoor Rock Climbing,” “Music 

Appreciation,” “Elderly Sing-Alongs,” and “Energetic Yoga.” Showcasing 

vibrant color palettes, the stamps convey the joy and happiness that leisure 

activities bring to people’s lives. 

 

The set of stamps was designed by Mr. Tseng Kai-chih and printed by Cardon 

Enterprise Co., Ltd. in color offset. By-issues include a first-day cover, 

folders with and without crystal mounts and a loose-leaf album page to be 

sold on July 1, 2024. A pre-cancelled FDC with a full set of stamps will go 

on sale on July 3, 2024, the stamps’ date of issuance. For further information, 

please refer to the upcoming Philatelic Bulletin or Postal Service Today. 

 

 


